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dr Marek Wajtkowski
Prezyd ent Miasta Wloclawek

Interpelacja

w sprawie zwiqkszenia czqstotliwo$ci patrolistraiy Miejskiej w okolicach ulicy Broniewskiego na

osiedlu mieszkaniowym,, Poludnie"

W uwagi ni liczne zgloszenia od mieszkaric6w osiedla ,,Potudnie" dot. kwestii bezpieczer'rstwa

w zwiqzku ze zdarzeniamiw okolicy ul. Broniewskiego tj.: wfamad do garaiy, zniszczenie rnienia oraz

w ostatnim czasie podpalenie stacji poboru wymazow COVID -19 zwracam siq z uprzejma proibE

o zwiqkszenie patroli stuib porzEdkowych w obrqbie ulicy Broniewskiego.

Jednoczeinie zwracam siq z proibq o zakup kamery przenoinej (mobilnej), kt6ra zdecydowanie

po prawi bezpiecze rlstwo mie szka ric6w i ulatwi identyfi kacjq wa nda I i.
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Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta Wloclawek
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